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Referat med rød skrift 
Deltagere: Torben Liljeroth, Walter Tarp, Anita Bondy, Bjarne Aaberg 
Afbud Ole Myglegård 
 
Kære brugere 

Hermed indkaldes til valg til brugerrådet iflg. kommunen kommissorium (vedhæftet) 

Onsdag den 21. november kl. 16.30 i Lautrupgård Musik- og Kulturhus i Caféen 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent - Walter 
 

2. Valg af referent – Bjarne 
 

3. Information fra Brugerrådet – v/Torben – Vedlægges 
 

4. Information om regnskabet – Der er oprettet en konto til administration af Brugerrådets aktiviteter. 
Der står et mindre beløb på kontoen. 
 

5. Valg af Brugerråd 
På valg er: 

a. Valter Tarp, Sweet & Swing (villig til genvalg) - Genvalgt 
b. Anita Bondy, Det ku’ vær’ vær’ (villig til genvalg) - Genvalgt 

Ikke på valg er:  
Bjarne Aaberg (Lady Marmalade Band), Ole Myglegård (Show Singers) og Torben Liljeroth (Musikfabrikken) 
 
6. Valg af suppleanter 

a. Jørgen Andersen, Ballerup Harmoni Orkester (villig til genvalg) - Genvalgt 
b. Erik Thomsen, Ballerup Harmoni Orkester – Har modtaget genvalg 

 
7. Valg af revisor 

a. Anita Bondy, Det ku’ vær’ vær’ (villig til genvalg) - Genvalgt 
 

8. Ønsker for husets fremtid 
Lysforhold i Pejsestuen ønskes forbedret, da lokalet benyttes til undervisning. Brugerrådet kontakter 
forvaltningen. 
 
Referent Bjarne Aaberg 

 
Med musikalsk hilsen 
Torben Liljeroth, formand for brugerrådet 
 

Ballerup, den 28-11-2018 



Beretning til Brugerrådsvalg den 21. november 2019    
 
Nyt omkring og i Musikhuset: 

 Nye gelændere udvendig og indvendig 
 Skilt ved Frederikssundsvejen Lautrupgård 
 Musikfabrikken fik penge fra Inventarpuljen og her er der købt følgende ind: 

 Trommeskærme, 3 stk. – KøleskabeAAA 2 stk. - Vogne til 6 borde, 2 stk. – Elefantfod - 
Garderobestativ mobilt på hjul – Transportkasser - Rulleborde, 2 stk. - Bestik og porcelæn m.m.  
 

Vi havde Parkkoncert den 26. maj med mange tilskuere. Det føles som en succes. 
1. Der var et lille underskud på ca. kr. 600, som ikke blev dækket af underskudsgarantien, men der er 

også købt flere materialer til de fremtidige koncerter, så det spare vi til næste års parkkoncert 
søndag den 27. maj  

 
Der er i samarbejde med Lautrupgaard Musikfabrik kommet følgende i gang: 

1. Højskolesang den anden onsdag i måneden 
o Der har været flot besøgt de tre gange det har været der med 100, 80 og 86 deltagere 
o Så det må siges at være en stor succes 
o Der er blevet købt 30 højskolebøger til, så vi nu har 100 stk., som kan bruges. 
o De ligger i pejsestuen  

2. Musikfritteren om torsdagen 
o Er også kommet fint fra start. Det varierer med hvor mange der kommer pr. gang 
o Nogle gange er der 3 lokaler i brug andre gange kun 2 lokaler 

3. Kol-kor, som nu hedder Ballerup Lungekor er også startet flot op 
o Der er ca. 20 deltagere og der bliver ansat en nye lærer fra første januar, det er en 

musikpædagog med kendskab til deltagernes formående  
4. Intimkoncerter har der været tre af, en i foråret og to i efteråret 

o Det har været svært at få nok tilskuere og derfor blev det kun til tre stk. Der var ikke penge 
til mere. 

o Honorar til sangere og pianister er ca. kr. 5.000 pr. person, så der skal mange tilskuere til, 
hvis det skal løbe rundt 

Her i efteråret er Ballerup ungdomsskole her om tirsdagen og onsdagen samt overnatter 3 weekender. 
Da Rådhuset skal bruge deres lokaler midlertidig  

 De overnattede i denne weekend og det kan man ikke se. 
 Det fungere godt og de er meget glade for at være her. 

 
Brugerrådet har søgt kommunens Kultur- og Fritidsudvalg om tilskud for 2019 på kr. 60.000 og har fået en 
rammebevilling på beløbet. 
 
Generelt har alle grupper ryddet pænt op efter sig, så den næste gruppe får de samme forhold 
 
Brugerrådet har nu fået deres egen bankkonto med cvr.nr. og E-boks 
 
Vi har en Facebookside, hvor vi skriver om husets koncerter.  
Vi har også en side til husets brugere, men den har ikke fungeret 
 
Der er afholdt tre brugerrådsmøde i 2018 
 
Til sidst vil jeg stadigvæk opfordre til at døre til køkken og depot i stuen er lukket, andre døre er bedst at de 
står åbne a.ht. cirkulationen i huset af samt at lyset i hall’en er slukket. 
 
Og til allersidst vil jeg takke Brugerrådet for nogle gode konstruktive møder. 
 
Brugerrådsformand Torben Liljeroth 


